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Από το υπ’ αριθ. 21/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 589/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση ανάθεσης εκτέλεσης εργασιών 
διερεύνησης της σκοπιμότητας ίδρυσης 
θεματικού πάρκου στο Δήμο Βέροιας, στη 
Δημοτική Επιχείρηση Τουριστικής 
Ανάπτυξης «Ο Ξένιος Δίας». 

 
       Σήμερα 22 Οκτωβρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 18-10-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Γ. Κάκαρης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης Σ. Κρομμύδας 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος Η. Σοφιανίδης 
4. Γ.  Μιχαηλίδης   Π. Ποταμόπουλος 
5. Π. Παυλίδης   Ι. Ταρασίδης 
6. Π. Τσαπαρόπουλος    
7. Σ. Μηλιόπουλος   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
8. Ν. Μωυσιάδης   Ι. Καπετανίδης 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 

προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Ε. Σοφιανίδης και αποχώρησε ο 
κ. Τ. Χατζηαθανασίου.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 576/2007 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Τσιαμήτρος. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 577/2007 απόφασης προσήλθε ο κ. 
Κ. Συμεωνίδης και αποχώρησε ο κ. Σ. Κρομμύδας. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 580/2007 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Ν. Τσιαμήτρος, Ι. Ταρασίδης και 
αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 581/2007 απόφασης αποχώρησαν 

14. Μ. Τρανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου 
16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Σ. Παναγιωτίδης 
19. Ε. Σοφιανίδης 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή οι κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος. Ε. Γουναράς, Γ. Ορφανίδης. 

6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 582/2007 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Γ. Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. 
Παναγιωτίδης, Η. Σοφιανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 583/2007 απόφασης προσήλθαν οι 
κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. Παναγιωτίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 587/2007 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 588/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Π. Τσαπαρόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Μ. 
Σακαλής, Ε. Γουναράς. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 589/2007 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Ε. Γουναράς και αποχώρησε ο κ. α. 
Δελαβερίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 590/2007 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Γ. Ορφανίδης. 

22. Ε. Γουναράς 
23. Ι. Καλαϊτζίδης 
24. Γ. Ορφανιδης 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 15ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 12-10-2007 εισηγητικό σημείωμα της 
Δημάρχου που έχει ως εξής: 

Τα θεματικά πάρκα αποτελούν μια νέα, γοργά αναπτυσσόμενη μορφή 
τουρισμού στη χώρα μας. Βέβαια τα θεματικά πάρκα είναι ήδη καθιερωμένα τόσο 
στην Ευρώπη όσο και στην Αμερική, με πλέον γνωστό αυτό της “Disneyland”. Είναι 
κυρίως χώροι ψυχαγωγίας που απευθύνονται σε ένα όχι κατ΄ ανάγκη συγκεκριμένο 
κοινό – ομάδα (target group), αν και κατά προτίμηση στοχεύουν στις νεαρές ηλικίες 
που είναι σήμερα και η πιο «δυναμική» καταναλωτική ομάδα.  

Για την οργάνωση τους απαιτείται μια «κεντρική» ιδέα που γύρω της δομείται 
το θεματικό πάρκο. Για την ίδρυσή τους απαιτούνται ακόμα, σημαντικές –ομαλές- 
εδαφικές εκτάσεις, άνετη πρόσβαση σε αυτές, αλλά και σημαντικά κεφάλαια. 

Τα θεματικά πάρκα αποτελούν πόλο προσέλκυσης σημαντικού αριθμού 
επισκεπτών (μαζικός τουρισμός). Οι επισκέπτες των θεματικών πάρκων έχουν την 
τάση να τα συνδέουν με τις περιοχές όπου αυτά λειτουργούν. Αυτό το γεγονός 
μεσοπρόθεσμα λειτουργεί προς όφελος των συγκεκριμένων περιοχών που τα 
φιλοξενούν, αφού δρα πολλαπλασιαστικά σε ότι αφορά την «αναγνωρισημότητά» 
τους.  

Με το δεδομένο ότι είναι μια σχετικά νέα επιχειρηματική δραστηριότητα, 
υπάρχει ακόμη περιθώριο για την προσέλκυση ιδιωτικών κεφαλαίων για τη 
δημιουργία τους, αρκεί να εξασφαλιστούν στους υποψήφιους επενδυτές οι 
προϋποθέσεις που προαναφέρθηκαν.  

Έτσι σε μια προσπάθεια να προνοήσουμε ως δήμος τον κορεσμό που θα 
επέλθει νομοτελειακά και στο χώρο αυτό, πρέπει να κινηθούμε άμεσα προς την 
κατεύθυνση της διερεύνησης της αγοράς, με σκοπό τον εντοπισμό πιθανών 
επενδυτών και θεματικών ενοτήτων. 

Για το σκοπό αυτό πρέπει, οι αρμόδιες επιτροπές του Δήμου να προβούν σε 
διερευνητικές κινήσεις στο χώρο του τουρισμού και της ψυχαγωγίας, στην Ελλάδα 
και στο εξωτερικό, με σκοπό τον εντοπισμό σοβαρών επενδυτών που προτίθενται να 
συζητήσουν το ενδεχόμενο παρόμοιων επενδύσεων στην περιοχή μας.  

Παράλληλα πρέπει να συγκεκριμενοποιήσουμε τις δικές μας προτάσεις για 
διαθέσιμους χώρους, να συζητήσουμε ακόμα και προτάσεις «ιδεών», ώστε οι όποιες 
συζητήσεις με ενδεχόμενους επενδυτές να δείχνουν τη σοβαρή προετοιμασία της 
δικής μας πλευρά.   

Με τις διατάξεις του  άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 , προβλέπεται ότι ΄΄ Το 
Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει για κάθε θέμα σχετικό με τις αρμοδιότητες του Δήμου, 
εκτός από τα θέματα που ανήκουν στην αρμοδιότητα του Δημάρχου ή της δημαρχιακής 
επιτροπής…΄΄ 

   Επίσης με τις διατάξεις της παρ. 1 του άρθρου 268  του Ν. 3463 / 2006 
(Κ.Δ.Κ.) προβλέπεται ότι ΄΄ Με απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου 
επιτρέπεται η απευθείας ανάθεση σε κοινωφελείς επιχειρήσεις ή σε αναπτυξιακές 
ανώνυμες εταιρείες Ο.Τ.Α. ή σε επιχειρήσεις Ο.Τ.Α. ειδικού σκοπού, παροχής 
υπηρεσιών συναφών ή συνδεόμενων με το αντικείμενο της δραστηριότητάς τους, αν ο 
προϋπολογισμός του αντικειμένου της ανάθεσης δεν υπερβαίνει το ποσό των σαράντα 
πέντε χιλιάδων ευρώ (45.000 €), και υπό την προϋπόθεση ότι οι υπηρεσίες θα 
παρασχεθούν από τις ίδιες τις επιχειρήσεις. Η συνολική αξία των αναθέσεων Δήμου ή 
Κοινότητας προς μία επιχείρηση δεν μπορεί να υπερβαίνει ετησίως το ποσό των εκατό 
πενήντα χιλιάδων ευρώ (150.000 €). Οι διατάξεις αυτής της παραγράφου εφαρμόζονται 
αναλόγως και για τις αναθέσεις στις επιχειρήσεις του πρώτου εδαφίου από τα ιδρύματα, 
τα νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου των Ο.Τ.Α. και τους συνδέσμους αυτών. Στα 
ανωτέρω ποσά δεν περιλαμβάνεται ο Φ.Π.Α.. Με απόφαση του Υπουργού Εσωτερικών, 
Δημόσιας Διοίκησης και Αποκέντρωσης είναι δυνατόν να αναπροσαρμόζονται τα ποσά 



της παραγράφου αυτής και να ρυθμίζεται κάθε άλλη αναγκαία λεπτομέρεια για την 
εφαρμογή της. ΄΄ 

Άρα για τα παραπάνω, μπορεί να ενεργοποιηθεί, η Δημοτική Επιχείρηση 
Τουριστικής Ανάπτυξης  « Ο Ξένιος Δίας», στους σκοπούς της οποίας 
συμπεριλαμβάνεται σαφέστατα η προβολή των τουριστικών ενδιαφερόντων του 
Δήμου και της ευρύτερης περιοχής με την συμμετοχή σε εκθέσεις, την δημιουργία 
ιστοσελίδας στο διαδίκτυο, την παραγωγή ταινιών ή διαφημιστικών σποτ, την έκδοση 
ενημερωτικών εντύπων ή βιβλίων και γενικά την χρησιμοποίηση όλων των 
παρεχομένων από την σύγχρονη τεχνολογία μέσων και δυνατοτήτων προβολής κλπ. 
Η παρούσα ανάθεση είναι η δεύτερη για το 2007 στην παραπάνω επιχείρηση. 

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της ανάθεσης στη Δημοτική Επιχείρηση Τουριστική 
Ανάπτυξης « Ο Ξένιος Δίας» του Δήμου Βέροιας, της διερεύνησης της σκοπιμότητας 
ίδρυσης θεματικού πάρκου στο Δήμο Βέροιας και να εξουσιοδοτήσει τη Δήμαρχο 
Βέροιας για την υπογραφή σχετικής σύμβασης 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Πιστεύω ότι αυτό είναι ένα από τα σημαντικότερα ζητήματα που 

έρχονται σ΄ αυτή την τετραετία και μακάρι να προχωρήσει, να ευοδωθεί ο σκοπός και 
να έχουμε επιτέλους μία μεγάλη επένδυση που μπορεί να φέρει κόσμο στον τόπο μας. 
Για να ορθοποδήσει οικονομικά η πόλη πρέπει να γίνουν κάποιες σημαντικές 
επενδυτικές κινήσεις κι αυτό που εισηγούμαστε είναι μία από αυτές. Είναι η αρχή για 
ένα πολύ σημαντικό θέμα που αν ευοδωθεί θα ανοίξουν πολλές, αποδεδειγμένα, 
θέσεις εργασίας και θα αναπτυχθεί κατακόρυφα ο τουρισμός. Το θέμα είναι ότι 
πρέπει να κινηθούμε γρήγορα γιατί ήδη ετοιμάζεται στην Αθήνα μεγάλο θεματικό 
πάρκο κι έμαθα σήμερα ότι και η Θεσσαλονίκη προσανατολίζεται προς τα εκεί και 
είναι αρκετά έτοιμη. Στον τόπο μας έχουμε πολλά, έχουμε φύση, ιστορία, ένα σωρό 
πράγματα που θα μπορούσαμε να «εκμεταλλευτούμε» προκειμένου να επενδύσουμε 
σ΄ ένα τέτοιο ζήτημα. Τα θεματικά πάρκα τα επισκέπτονται χιλιάδες πολίτες και για 
να δημιουργηθούν αναζητούνται δύο πράγματα: η έκταση που πρέπει να είναι αρκετά 
μεγάλη και ο επενδυτής. Είδατε βεβαίως λεπτομέρειες στο εισηγητικό, εγώ δεν θέλω 
να υπερθεματίσω, απλά ζητάω σήμερα να γίνει μία ανάθεση στον Ξένιο Δία ώστε να 
προχωρήσει η διερεύνηση της σκοπιμότητας δημιουργίας θεματικού πάρκου. Αυτή η 
μελέτη θα μας δώσει πιθανότατα και το θέμα του θεματικού πάρκου. Μπορεί να 
έχουμε όλοι μας κάποια πράγματα στο μυαλό μας αλλά από εκεί και πέρα θα πρέπει 
μία συγκροτημένη μελέτη να αποδείξει ότι όντως σ΄ αυτή την περιοχή μπορεί να 
σταθεί το α΄ ή β΄ θεματικό πάρκο που θα έχει καινοτομία και θα είναι ικανό να 
προσελκύσει πάρα πολύ κόσμο. Μέχρι στιγμής δεν έχουμε προχωρήσει σε κάτι τέτοιο 
στον δήμο μας, δεν έχουμε προχωρήσει σ΄ αυτή την επένδυση που μπορεί να 
συγκεντρώσει τόσο εύκολα συγκεκριμένες πληθυσμιακές ομάδες και κυρίως νεολαία 
και παιδιά τα οποία τραβάνε και τους μεγαλύτερους. Ας το διερευνήσουμε λοιπόν το 
συντομότερο δυνατόν γιατί ήδη ξεκίνησε να κινείται και στην Ελλάδα αυτό το 
ζήτημα και μπορεί κάποιοι να μας προκάνουν. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Με τι ποσό θα κάνουμε την ανάθεση στον Ξένιο Δία; 

Υπάρχει γραμμένη πίστωση στον προϋπολογισμό; Με τι προσωπικό ο Ξένιος Δίας θα 
κάνει αυτή τη μελέτη σκοπιμότητας; 

Ορφανίδης: Ισως να είναι άκαιρες οι ερωτήσεις γιατί μετά τη διευκρίνιση της 
Δημάρχου ότι θα αναθέσουμε μελέτη για να δούμε το αντικείμενο, είχα την εντύπωση 
ότι γνωρίζουμε το αντικείμενο. Εγώ θα κάνω τις ερωτήσεις μου άσχετα αν είναι 
ακόμη πρόωρες. Σημείωσα στην πρώτη παράγραφο αυτό που αναφέρεται στο 
εισηγητικό για «σημαντικά κεφάλαια». Τι σημαίνει αυτό; Αναφέρεται επίσης η 
«προσέλκυση ιδιωτικών κεφαλαίων». Τι ρόλο θα έχουν αυτά; Τι μορφή επενδύσεων 
θα έχουν; Τα ποσά πού θα δαπανηθούν και για ποιο λόγο αφού θα είναι μέσα από τις 



δημοτικές επιχειρήσεις; Τελικά, στόχος μας είναι να γίνει όλο αυτό το εγχείρημα 
μέσα από μία δημοτική επιχείρηση ή θα πρέπει να την αναθέσουμε κάπου; 

Δήμαρχος: Είναι ένα θέμα άγνωστο σε μας και δεν το έχει προσεγγίσει ξανά ο 
δήμος, είναι επίσης άγνωστο και στην ελληνική κοινωνία. Σας είπα ότι ήδη 
κατατίθεται μία πρόταση στην Αθήνα κι άλλη μία στη Θεσσαλονίκη. Δεν ξέρω με 
ποιο ποσό θα γίνει η ανάθεση. Ο Ξένιος Δίας οφείλει, από τη στιγμή που του πετάμε 
το μπαλάκι, να δει πώς θα προχωρήσει κι από εκεί και πέρα έρχεται στο Δ.Σ. και 
ψηφίζουμε ή από κάποιον κωδικό μετακινούμε χρήματα για τον Ξένιο Δία. Θα πρέπει 
άμεσα να το διερευνήσει το θέμα η δημοτική επιχείρηση. Ρωτήσατε για τα σημαντικά 
κεφάλαια, τα οποία προφανώς δεν υπάρχουν στον δήμο κε Ορφανίδη και γι’ αυτό 
είπα ότι επενδυτές θα μπουν στην όλη ιστορία και δεν πρέπει να το φοβόμαστε. Εμάς 
μας ενδιαφέρει να έρθει εδώ κόσμος. Εμείς, ως δήμος, δεν μπορούμε να κάνουμε μία 
τέτοια επένδυση, δεν μπορούμε καν να τη διανοηθούμε ούτε με δανεισμό, ούτε με 
ίδια έσοδα ούτε με τίποτα. Όταν μιλάμε για εκατοντάδες ή και χιλιάδες θέσεις 
εργασίας, καταλαβαίνετε ότι μιλάμε για κάτι πολύ μεγάλο και όχι για κάτι μικρό στο 
οποίο να μπορούμε εμείς να ανταποκριθούμε με τις δικές μας δυνατότητες. Οσο για 
την κεντρική ιδέα πάνω στην οποία δομείται αυτό το πράγμα, αυτό θα είναι 
αντικείμενο της μελέτης. Εγώ έχω πράγματα στο μυαλό μου αλλά μην περιμένετε να 
τα πω σήμερα δημοσίως γιατί θα πρέπει μία μελέτη να αποδείξει ότι αυτά είναι τα 
σωστά. Υπάρχουν θέματα που μπορούμε να τα εκμεταλλευτούμε και δεν τα έχουμε 
αγγίξει καθόλου σ΄ αυτό τον τόπο. Σας λέω μόνο ότι υπάρχει μεγάλο πεδίο. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Είναι καλά τα όνειρα, τα οράματα αλλά είναι καλή και η 

πραγματικότητα. Εκανα τρεις ερωτήσεις και απάντηση δεν  πήρα σε καμία. Άλλο 
σοβαρό θέμα είναι ότι δεν ξέρουμε τι θα πει «θεματικό πάρκο», έχει κάποιες ιδέες 
μυστικές η κα Ουσουλτζόγλου που θα μας τις πει εν καιρώ γιατί μπορεί εμείς να τις 
μεταφέρουμε σε κάποιον άλλον δήμο και μας κλέψει την ιδέα, δεν ξέρει με τι ποσό 
θα κάνουμε την ανάθεση, δεν ξέρει αν έχει γραμμένο ποσό στον προϋπολογισμό, δεν 
έχει εδώ το κείμενο της σύμβασης όπως όφειλε αλλά κατά τα άλλα πρέπει 
οπωσδήποτε να μεταβιβάσουμε χρήματα στον Ξένιο Δία και να πληρώσουμε κάποιες 
δαπάνες. Αυτή είναι η ιστορία κύριοι συνάδελφοι και τα περί θεματικών ή αθέμιτων 
πάρκων αφήστε τα, όταν θα τα διαμορφώσει μέσα στο μυαλό της η κα 
Ουσουλτζόγλου θα μας τα φέρει εδώ να τα ψηφίσουμε. Πείτε μας με πόσα λεφτά θα 
κάνουμε την ανάθεση στην Ξένιο Δία, με 1 εκατ., με 2 εκατ., με 200 χιλιάδες; Οι 
σύμβουλοί σας θα ψηφίσουν, εμείς δεν θα το ψηφίσουμε γιατί δεν έχουμε τα 
στοιχεία. Μην τους παρασύρετε να ψηφίσουν λάθος θέματα. Δεν είναι γραμμένη η 
πίστωση στον προϋπολογισμό, είναι παράνομη η σύμβαση και δεν μπορεί να 
αναπτυχθεί σήμερα. Αναβάλετε λοιπόν το θέμα και ξαναφέρτε το την επόμενη φορά 
με όλα αυτά τα στοιχεία για να το ψηφίσουμε κι εμείς αφου κι εμείς έχουμε όνειρα, 
οράματα κι εμείς ξαπλώνουμε το βράδυ και βλέπουμε κάπου κάπου ένα όνειρο για τη 
Βέροια. 

Καλαϊτζίδης: Μου έκανε ιδιαίτερη εντύπωση, όταν στην αρχή περίπου της 
συνεδρίασης η κα Ουσουλτζόγλου είπε για τη δημιουργία θεματικού πάρκου ως 
αναπτυξιακό έργο, που θα φέρει χρήματα στα ταμεία του δήμου και στις τσάντες των 
πολιτών κι ερχόμαστε εδώ, συγκεκριμένες ερωτήσεις δεν απαντήθηκαν και μας 
κοροϊδεύει κιόλας η κα Ουσουλτζόγλου που λέει αναλυτικά και λεπτομερή στοιχεία 
στην εισήγηση που έχουμε και στην οποία, λιγότερο από μιάμιση σελίδες εισήγηση, 
οι τελευταίες δύο παράγραφοι αναφέρονται στον δημοτικό και κοινοτικό κώδικα και 
μιλάει μέσα για ντίσνευλαντ, για τουρισμό κ.λ.π. Ερχεται μετά, στην απάντηση των 
ερωτήσεων και μας λέει για πράγματα που έχει στο μυαλό της αλλά εδώ δεν είμαστε 
εμείς για να μαντεύουμε τι έχει ο καθένας μέσα στο μυαλό του κι αυτά να ψηφίσουμε 
αλλά θέλουμε συγκεκριμένες προτάσεις για να ξέρουμε τι θα ψηφίζουμε. Ποιος από 
το δυναμικό του Ξένιου Δία έχει τη δυνατότητα να εκπονήσει αυτή τη μελέτη; Με 



πόσα χρήματα και τι προσωπικό ή κι αυτός με τη σειρά του θα το δώσει ανάθεση σε 
κάποια άλλη εταιρεία που κάνει αυτά τα προγράμματα κι ενδεχομένως παίρνει 
αεριτζίδικα λεφτά; Είναι πράγματα που κι αν δεν μπορούσε η κα Δήμαρχος να τα 
γράφει, τουλάχιστον να μας τα πει εδώ για να μπορέσουμε κι εμείς να δούμε τι θα 
κάνουμε και πώς θα πράξουμε. Πρέπει να γινόμαστε ο μάντης Κάλχας ή η Πυθία, να 
μασήσουμε και κανένα φύλο δάφνης για να μπορέσουμε να καταλάβουμε και να 
μπούμε στο μυαλό της κας Δημάρχου. 

Ορφανίδης: Εχω ακούσει πάρα πολλά όσον αφορά την ανάπτυξη του τόπου. 
Αυτό το συγκεκριμένο και συν τα υπόλοιπα εγώ θα τα χαρακτήριζα μ΄ έναν τίτλο: 
«Πωλείται ελπίς». Αυτό αν το δούμε βαθύτερα σημαίνει ότι έχουμε παραδοθεί απ΄ ότι 
παραδοσιακό ή τουλάχιστον γνωστό αντικείμενο έχουμε εμείς και ψάχνουμε να 
βρούμε άλλους τρόπους ενέργειας, τα ροδάκινα τελείωσαν κι άρα πρέπει να βρούμε 
κάτι άλλο. Δεν ξέρουμε ένα αντικείμενο, μας γίνεται μία αντιπαράθεση και μάλιστα 
το κερασάκι στην τούρτα είναι π.χ. η ντίσνεϋλαντ που μας παραπέμπει δηλ. ότι εμείς 
θα γίνουμε μία ολόκληρη πόλη και θα έρχονται απ΄ όλο τον κόσμο, μας λέει στην 
τοποθέτησή της η κα Δήμαρχος πως θα δημιουργηθούν εκατοντάδες ή και χιλιάδες 
θέσεις εργασίας όταν τον προηγούμενο χρόνο ολόκληρη κυβέρνηση άντε και να 
βρήκε 400.000 θέσεις εργασίας. Τελικά, αυτά τα λέμε γιατί τα πιστεύουμε ή για να 
μας πιστέψουν και να δώσουμε ελπίδες; Κι αν δίνουμε ελπίδες να μην τις πουλάμε. 
Να δίνουμε ελπίδες σοβαροφανείς κι αντικειμενικές. Θα μου επιτρέψετε να 
αμφιβάλω για τη βιωσιμότητα όλου αυτού του εγχειρήματος κι όλης αυτής της 
σκέψης. Εδώ λοιπόν αντιμετωπίζουμε ένα φαινόμενο παράδοσης των προσπαθειών 
μας να σώσουμε τον τόπο από τη δυσχερή οικονομική κατάσταση, έχουμε ξεχάσει τα 
προβλήματα και δεν παλεύουμε και δεν αναφερόμαστε καν σ΄ αυτά τύπου αγροτικής 
παραγωγής, τύπου ανεργίας, τύπου κλεισίματος επιχειρήσεων εργοστασίων κ.λ.π. κι 
εμείς δίνουμε ελπίδες για χιλιάδες θέσεις εργασίας από ένα θεματικό πάρκο. Εάν 
νομίζετε ότι έτσι λύνετε τα προβλήματα και μάλιστα με τέτοιο εισηγητικό θα μας 
επιτρέψετε να αμφιβάλουμε κι αν κι εμείς το δηλώναμε δεν μας αρμόζει τέτοια 
συμπεριφορά. Θέλουμε κάτι πιο χειροπιαστό. Αν δεν θέλετε να δαπανάτε υπάρχουν 
κι άλλοι τρόποι για να βοηθήσετε, τους ξέρετε πολύ καλά αλλά τους ξεχάσατε, είναι 
οι αγώνες γιαυτόν τον τόπο. 

Παυλίδης: Τελικά κε Πρόεδρε, απ΄ αυτά που ακούω καταλαβαίνω κι 
αντιλαμβάνομαι γιατί ο τόπος τόσα χρόνια δεν πάει μπροστά και το λέω αυτό γιατί 
βλέπω μεγάλη απαισιοδοξία και πολλές για ένα θέμα που θα έπρεπε να το 
αντιμετωπίσουμε διαφορετικά και αισιόδοξα, όταν πρώτη η δήμαρχος ανεβάζει τον 
πήχη από την αρχή και λέει τι σημαίνει για εμάς αυτό το θέμα. Καταρχάς, όποιος 
διαβάζει καλά τα θέματα θα δει ότι ο τίτλος λέει «διερεύνηση της σκοπιμότητας» κι 
άρα σήμερα δίνεται μία ανάθεση σε μία δημοτική επιχείρηση που είναι υπεύθυνη να 
συζητήσει, να διερευνήσει και να ξεκινήσει κάποιες διαδικασίες που πριν τις 
ξεκινήσει προφανώς θα τις φέρει στο Δ.Σ. και θα πει πως έπειτα από έρευνα αυτό 
κοστίζει τόσο κι άρα θέλουμε τόσα λεφτά από τον προϋπολογισμό, το άλλο κοστίζει 
τόσα και προφανώς στέλνει το θέμα στους αρμόδιους που έχουν ένα όραμα και 
ασχολούνται με τον τουρισμό. Εκεί το στέλνει γιατί προφανώς σ΄ αυτό τον τόπο 
πρέπει να υπάρχει μία ενιαία στρατηγική σε κάτι τέτοια θέματα και θα πρέπει 
επιτέλους να μην είναι όλα αποκομμένα. Τουρισμός σ΄ αυτό τον τόπο δεν γίνεται 
ούτε με τα δημόσια έργα, δεν είναι τουρισμός το ροδάκινο αλλά πρέπει να βγούμε 
από την απομόνωση που υπάρχει. Δεν γίνεται να βλέπουμε στις εφημερίδες 
προσπάθειες κάποιων ανθρώπων, πολύ σοβαρές, για το χιονοδρομικό κέντρο Σελίου 
και να λέμε να μας συγχωρούν αλλά είναι αποκομμένες από τον άλλο ιστό της πόλης, 
θα πρέπει δηλ. να έρθει ο επισκέπτης στην πόλη και να την επισκεφθεί όχι μόνο για 
το ένα κέντρο της ή το τάδε τοπίο αλλά θα πρέπει να δώσουμε στον επισκέπτη κάποιο 
υλικό, κάποια πρόκληση. Επειδή όλα τα βιοτεχνικά ή βιομηχανικά πάρκα έχουν 
αναπτυχθεί και δεν έχουμε προλάβει το τραίνο και για να ξεκινήσουν κάποιες τέτοιες 



διαδικασίες χρειάζονται πολύ χρόνο και ξέρετε ότι αυτά έχουν πληθύνει πολύ 
περισσότερο σε περιοχές που είναι κοντά στην περιοχή μας, αντιλαμβάνεστε ότι το 
θεματικό πάρκο και το εξηγεί η εισήγηση, είναι κάτι που τώρα ξεκινάει στην Ελλάδα. 
Πολύ περισσότερο λοιπόν δικαιούμαστε να διεκδικήσουμε την ιστορία μας, την 
κληρονομιά του τόπου μας και να την κάνουμε θεματικό πάρκο κι άρα θα πρέπει να 
κινηθούμε οργανωμένα, μελετημένα, να βρούμε τις περιοχές, τους στόχους και ν΄ 
ασχοληθούμε μ΄ αυτό. Να μη συμπληρώσουμε ότι ήταν τα ΣΔΙΤ και δεν προλάβαμε 
τίποτα γιατί ήταν στο Γ΄ ΚΠΣ, να μη συμπληρώσουμε πως πρέπει να ετοιμαστούμε 
για το Δ΄ ΚΠΣ όταν ανοίξει και δεν θα τρέχουμε τελευταία στιγμή να έχουμε 
προτάσεις κι άρα από τώρα θα πρέπει να μελετούμε και να σχεδιάζουμε κάποια 
πράγματα. Σήμερα έρχεται εδώ η δήμαρχος και λέει ότι βάζει πρώτη προτεραιότητα 
στην ατζέντα της αυτού του είδους την τουριστική ανάπτυξη. Που είναι το δύσκολο 
να το αντιληφθούμε και να το εμπλουτίσουμε με κάποιες απόψεις και να 
συμβαδίσουμε; Εάν θέλουμε λοιπόν να μεγιστοποιήσουμε κάποια πράγματα 
μπορούμε να το κάνουμε ευχάριστα. Αν θέλουμε όμως να δουλέψουμε σε κάποια 
πράγματα μπορούμε να το κάνουμε κι από τον Ξένιο Δία. 

Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Η σεμνότητα και η ταπεινότητα κάνει καλό κι όσοι την 

ακολουθούν δεν χάνουν κι επειδή οι νέοι σ΄ αυτή την αίθουσα θα πρέπει να 
κατεβάσουν λίγο τον πήχη από εκεί που τον ανέβασαν γιατί μπορεί να πέσουν και να 
γκρεμοτσακιστούν. Αυτοί δεν μας ενδιαφέρουν τι θα κάνουν αλλά εμένα μ΄ 
ενδιαφέρει να προστατεύσω τους συναδέλφους μου με όποιες γνώσεις έχω να ξέρουν 
τι ψηφίζουν. Όταν λοιπόν λέει το εισηγητικό σημείωμα πως ύστερα από τα παραπάνω 
παρακαλείται το Δ.Σ. να αποφασίσει για την έγκριση ή μη της ανάθεσης στη 
δημοτική επιχείρηση τάδε, την ανάθεση της σκοπιμότητας ίδρυσης θεματικού πάρκου 
κάτι που σημαίνει αναθέτω εργασία και η εργασία αυτή για να ανατεθεί πρέπει να 
έχει πίστωση στον προϋπολογισμό του δήμου με συγκεκριμένο προϋπολογισμό. 
Κωδικό και τίτλο στον προϋπολογισμό και μετά να γίνει ανάθεση και να 
εξουσιοδοτήσουμε την κα δήμαρχο για την υπογραφή της σχετικής σύμβασης την 
οποία δεν έχει. Με ποιους όρους, τι θα πει, τι θα κάνει ο Ξένιος Δίας, τι θα αναλάβει, 
τι δικαιώματα, τι υποχρεώσεις, πότε θα τελειώσει αυτή η μελέτη; Όλα αυτά κύριοι 
συνάδελφοι πρέπει να τα υπογράψουμε εμείς. Ξέρετε τι απλό μου είναι να πω πολύ 
ωραία αυτά τα θεωρητικά κι αυτά τα μεγαλόπνοα και θεματικά κι αθέμιτα πάρκα 
αλλά αν πατήσω μία ένσταση αύριο στην επιτροπή του άρθρου 18 θα απορριφθεί η 
απόφαση και θα πείτε ο Σκουμπόπουλος είναι γραφειοκράτης. Ξέρετε τι πάτε να 
κάνετε; Αναθέτετε έργο στον Ξένιο Δία. Με ποιο ποσό, γιατί δεν το λέτε; Είναι 
συγκεκριμένο; Ανάλογα με το ποσό θα κρίνουν και οι σύμβουλοι τη βαρύτητα του 
θέματος και θα ρισκάρουν και την ψήφο τους. Μόνο αναθέτουμε στον Ξένιο Δία; Τι 
είναι ο Ξένιος Δίας; Να προσλάβει έναν μηχανικό, να προσλάβει έναν της 
πληροφορικής, έναν οικονομολόγο για να κάνει αυτή τη δουλειά. Να τα γράψουμε 
στη σύμβαση. Θα πάει στην επίτροπο το ένταλμα για να μεταβιβάσετε αυτά τα 
χρήματα στον Ξένιο Δία και η επίτροπος θα σας πει να το πάρετε πίσω και θα έρθετε 
εδώ και θα μας λέτε ιστορίες για αγρίους.  Πάρτε το θέμα πίσω και φέρτε το στην 
άλλη συνεδρίαση να το ψηφίσουμε γιατί σαν ιδέα είναι καλό, αλλά σήμερα δεν είναι 
νόμιμο κι εσείς φωνάζετε για τη νομιμότητα. 

Δήμαρχος: Εδώ λαμβάνεται μία καταρχήν απόφαση ώστε ο Ξένιος Δίας να 
διερευνήσει την αγορά, τον χώρο. Κάποιος πρέπει να το κάνει, κάποιος πρέπει να 
αναλάβει να ξεκινήσει αυτή τη διαδικασία Όταν λοιπόν διερευνήσει την αγορά, τον 
χώρο τα οποία δεν στοιχίζουν, μετά πάμε στη δεύτερη φάση και λέμε τι έχουμε στα 
δύο σκέλη που ζητάμε κι από εκεί και πέρα το θέμα παίρνει το δρόμο όπως εσείς το 
είπατε κι όπως πρέπει να γίνει. Κάποιος όμως πρέπει να το ξεκινήσει κι αυτό θα το 
κάνει η κατ΄ εξοχήν αρμόδια επιχείρηση ο Ξένιος Δίας με το διοικητικό του 
συμβούλιο. Είπε ο κ. Ορφανίδης ότι «πωλείται ελπίς» κι εδώ κυριολεκτικά ζητείται 



ελπίς κε Ορφανίδη κι αν τα καταφέρουμε σας διαβεβαιώνω ότι θα είναι κάτι πολύ 
σημαντικό. Δεν μ΄ ενοχλούν οι αντιρρήσεις, οι αμφισβητήσεις, όπως δεν μ΄ 
ενόχλησαν και στο προηγούμενο συμβούλιο σχετικά με το ταξίδι στις Ηνωμένες 
Πολιτείες όπου τιμώμενη πόλη θα είναι η Βέροια. Ούτε μπράβο ζητάμε, μακάρι να 
κάνουμε πράγματα και να μην τα μαθαίνει κανένας, απλώς να φανεί το αποτέλεσμα. 
Εκείνο που θα ήθελα από τους συναδέλφους θα είναι κάποια στιγμή να έρθουν και με 
προτάσεις. Εμείς λέμε θεματικό, εσείς πείτε κονσερβοποιείο, αλλά κάτι τέλος πάντων 
να πούμε σ΄ αυτή την αίθουσα, κάτι που να ανεβάζει τον πήχη για το μέλλον και 
κανείς δεν κινδυνεύει να γκρεμοτσακιστεί από πήχη προσπαθειών και διάθεσης 
προσφοράς γι’ αυτή την πόλη κε Σκουμπόπουλε. 

Καλαϊτζίδης: Συνεπώς το θέμα εισάγεται λάθος, βαφτίζουμε τη διερεύνηση σε 
καταρχήν απόφαση κι άρα γιατί να εξουσιοδοτήσουμε τώρα εσάς για την υπογραφή 
της σύμβασης, μιας σύμβασης που θα είναι ερήμην μας; Δεν έχουμε λοιπόν σήμερα 
τίποτα και θα πάρουμε μία απόφαση για τις εφημερίδες, για μία πολιτική διαφήμιση 
και μόνο, αυτής της δημοτικής αρχής, και τίποτα παραπάνω. 

Ορφανίδης: Καταρχήν κάποιοι μιλούν εδώ λες κι αυτούς περιμέναμε για να 
μας σώσουν, με τις ιδέες τους εννοώ και θα μου επιτρέψουν να αμφιβάλω για τις 
ικανότητές τους. Μιλάμε πάντα για έρευνα και για ανάπτυξη και μέχρι εδώ τα πάμε 
καλά και συμφωνούμε, αλλά κάναμε ποτέ έρευνα για το τι εμείς μπορούμε να 
προσφέρουμε; Αντε να κάνουμε έρευνα και να πούμε ότι η παγκόσμια αγορά θέλει να 
κάνουμε κανό στον Αλιάκμονα. Λίγο πολύ μάθαμε, από διάφορα παραδείγματα 
ελληνικά και παγκόσμια, περίπου τι θέλει ένας τουρίστας αλλά εμείς τι μπορούμε να 
προσφέρουμε; Μιλάμε και λέμε πως κάποτε πρέπει να γίνουν και κάποιες εισηγήσεις, 
προτάσεις και ιδέες αλλά δυστυχώς, και είναι αλήθεια, πως όλες αυτές οι σκέψεις 
γίνονται σε τύπο καφενείου, όχι με την κακή έννοια, συνευρισκόμαστε, λέμε κάποιες 
ιδέες και προβλήματα και μετά τα ξεχνάμε. Τόση ώρα που άκουγα την κα Δήμαρχο 
σκεφτόμουν πως μιλάμε για τουρισμό, για ανάπτυξη κ.λ.π. αλλά εμείς τι 
προσφέρουμε; Τόσα χρόνια ακούμε γιαυτή την περιβόητη κοίτη Τριποτάμου, ένα 
ποτάμι έχει η πόλη κι αυτό το έχουμε μπαζωμένο και ποτέ δεν το αναπτύξαμε. 
Μιλάμε για τη μη εκμετάλλευση του Αλιάκμονα, το πιο σημαντικό και πιο μεγάλο 
ποτάμι 100% της Ελλάδας, το έχουμε δίπλα μας αλλά δεν το βλέπουμε. Μιλάμε για 
το Βήμα του Αποστόλου Παύλου που είναι έρμαιο και καλά που το γράφει και η 
ιστορία στη μοίρα του έτσι όπως έχει και δεν ξέρω κατά πόσο καθαρίζεται, πόσες 
φορές είπαμε για την προσβασιμότητα των λεωφορείων, για τουαλέτες ή διάφορα 
προβλήματα. Μιλάμε για τα ιστορικά κέντρα που πάλι καλά που ήταν και τα 
μπαράκια και δεν έπεσαν. Και δεν μιλάμε ή δεν βλέπουμε την παραμέληση του 
πολιτισμού μας, του αθλητισμού μας και γενικότερα όπως χιονοδρομικό κέντρο, 
δάση, φυσικό πλούτο κ.λ.π. Και λέμε τώρα εδώ να δούμε τι θέλει η αγορά. Εγινε 
καμία έρευνα στο τι έχουμε εμείς και τι μπορούμε να κάνουμε; ΄Η έχετε την 
εντύπωση πως αν υπήρχε ενδιαφέρον π.χ. ντίσνεϋλαντ που γράφετε στο εισηγητικό, 
οι ιδιώτες θα περίμεναν εμάς να κάνουν θεματικό πάρκο; Θα είχαν έρθει ήδη πριν 
από εμάς. Λέμε για ανάπτυξη και είχαμε πάρει κι απόφαση εδώ πέρα επί 
Σκουμπόπουλου για έναν γυναικείο συνεταιρισμό που ήθελε να πουλάει τα προϊόντα 
του στις Βαρβάρες κι ακόμη είναι στα χαρτιά, κι ακόμη ταλαιπωρούνται. Κι εμείς 
τώρα μιλάμε για χιλιάδες νέες θέσεις, για απασχόληση, να φέρουμε απ΄ όλο τον 
κόσμο επενδυτές κ.λ.π. Καλά όλα αυτά κύριοι κι εμείς μαζί σας αλλά προσγειωθείτε, 
κοιτάξτε τι μπορούμε να προσφέρουμε, ποιες είναι οι δυνατότητές μας κι 
επαναλαμβάνω θυμηθείτε ότι στον μονόδρομο υπάρχει και η πάλη αλλά μάλλον αυτό 
το τελευταίο το ξεχάσατε. 

Παυλίδης: Είχα κε Πρόεδρε έναν πατέρα και μία μητέρα στη ζωή αλλά εδώ 
φαίνεται έχω πολλούς μπαμπάδες. Εμείς οι νέοι πρέπει να προσγειωθούμε, πρέπει ν΄ 
ακούμε αλλά εμείς οι νέοι δεν ήρθαμε εδώ για να κοιμηθούμε. Εχουμε κάποια όνειρα, 
οράματα, ήρθαμε για να δουλέψουμε, αυτό κάναμε στη ζωή, αυτό θα κάνουμε και θα  



προσπαθήσουμε τουλάχιστον. Προτροπές μπορούμε ν΄ ακούμε αλλά συμβουλές 
εύκολα δεν μπορούμε ν΄ ακούμε, αν θέλει κάποιος να συμμετέχει στις χαρές μπορεί 
να ξεκινήσει από τώρα να έρχεται μαζί μας για να χαρεί μετά από 3-4 χρόνια αυτό 
που θα μπορέσουμε να δημιουργήσουμε. Αλλά δηλώνω ότι δεν πρόκειται να 
κοιμηθούμε, ξεκινήσαμε ήδη να δουλεύουμε και να βάζουμε τη Βέροια εκεί που τόσα 
χρόνια δεν ήταν κι αυτό το δηλώνουμε και τόσες κάθοδοι της Δημάρχου στην Αθήνα 
και η αγωνία μας να φεύγουμε από τα σπίτια μας χωρίς να πληρωνόμαστε και χίλια 
δυο άλλα. Αυτά για την απαισιοδοξία και τις συμβουλές. 

Εμείς οι νέοι δεν έχουμε ανάγκη πολιτικής διαφήμισης και δεν χρειαστήκαμε 
να γίνουμε πολιτικοί, δουλέψαμε και θα δουλέψουμε, η δουλεία μας έτσι κι αλλιώς 
μας περιμένει και δεν ψάχνουμε γαλόνια μέσα από την πολιτική. Ηρθαμε για να 
κάνουμε δύο τρία πράγματα αν μπορέσουμε και να τα ευχαριστηθούμε. Κανείς δεν 
αδιαφορεί για κανένα ποτάμι, για κανένα άλλο κομμάτι της πόλης αλλά βλέπετε αυτά 
ανήκουν και σε άλλες υπηρεσίες που θα πρέπει να τα φροντίσουν. Εδώ μιλάμε για 
τον τουρισμό, ο Ξένιος Δίας προσπαθεί να κάνει κάποια πράγματα που τα είχαμε 
εκθέσει την προηγούμενη φορά, είναι μελετημένα και σχεδιασμένα, εντάσσονται σ΄ 
ένα ευρύτερο πλαίσιο αλλά αν κάποιος είναι ευχαριστημένος από τον τουρισμό της 
πόλης από τα προηγούμενα χρόνια να μας το πει. Παρόλα αυτά εμείς είπαμε πως 
θέλουμε να κάνουμε ένα γενικό στρατηγικό σχέδιο και δεν μπορεί να είναι όλα 
αποκομμένα. Είναι τόσο δύσκολο να πάμε σε μία διερεύνηση κάποιων χώρων που θα 
μπορέσουμε μεθαύριο να είμαστε έτοιμοι σε διάφορα πράγματα, να τα προσφέρουμε, 
να έρθουν οι επενδυτές και ν΄ ανοίξουν δουλειές ώστε να καταπολεμηθεί η ανεργία; 
Είναι τόσο μεγάλα και τραγικά αυτά και είναι όνειρα θερινής νυκτός; Κι ας είναι 
αλλά τουλάχιστον έχουμε έναν στόχο. Θα προσπαθήσουμε με ό,τι αυτό σημαίνει. 

Πρόεδρος: Τριτομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Το να είναι κανείς εκτός τόπου και χρόνου δεν είναι κακό 

πράγμα αλλά το ζητούμενο είναι να είναι συνεχώς και μόνιμα και να μη θέλει να 
καταλάβει. Δεν διεκδικώ την πατρότητα κανενός και πολύ περισσότερο του 
τελευταίου ομιλούντα, δεν θα ήθελα καθόλου να τον έχω γιο. Να μου απαντήσει 
όποιος θέλει αν υπάρχει γραμμένη πίστωση στον προϋπολογισμό για να κάνουμε 
ανάθεση εργασίας ή όχι, αλλιώς θα προσβάλω την απόφαση. Υπάρχει το σχέδιο της 
σύμβασης για την ανάθεση; Όχι. Σας είπε ο κ. Καλαϊτζίδης αν θέλετε ν΄ αλλάξετε τη 
σύμβαση. Ο,τι θέλετε εσείς; Πόσα λεφτά θα δώσετε στον Ξένιο Δία για να κάνει αυτή 
τη διερεύνηση και με ποιο προσωπικό; Όταν θα απαντήσετε σ΄ αυτά τα τρία 
ερωτήματα τότε θα δεχθούμε όλα τα άλλα που είπατε και τα γαλόνια, και τους πήχεις 
και τα όνειρά σας. Πείτε μας όμως αυτά τα συγκεκριμένα πράγματα για να μη σας 
λέμε ότι είστε εκτός τόπου και χρόνου κι αν παρθεί αυτή η απόφαση αύριο θα την 
κάνω ένσταση και θα απορριφθεί, όπως και η προηγούμενη απόφαση γιατί τώρα 
ανακάλυψα και κάτι άλλο. 

Καλαϊτζίδης: Εδώ βρισκόμαστε όχι για πολιτικά γαλόνια αλλά γιατί 
αγωνιούμε για τον τόπο μας. Διατελέσαμε εδώ, βρισκόμαστε και χανόμαστε από την 
οικογένεια, από σπίτι, από ελεύθερο χρόνο, από δουλειά και χρήμα και δεν είστε 
μόνον εσείς. 

Ορφανίδης: Δεν ήθελα να τριτομιλήσω γιατί θεωρούσα ότι έκανα καλή 
τοποθέτηση στη δευτερομιλία, αλλά παίρνοντας υπόψη κάποια λεγόμενα πρέπει να 
πω ότι δεν μπορούμε ν΄ ακούμε, αν και κατά μέρος είναι αληθές, πως κάθε φορά το 
κάνουμε τζάμπα και να περιμένουν να τους πούμε κι ευχαριστώ. Νομίζω ότι αυτές οι 
θέσεις είναι δική μας επιλογή κι αν θέλουμε είμαστε κι αν θέλουμε δεν είμαστε. Το 
τζάμπα δηλαδή σημαίνει ότι κάνετε αγγαρεία; Γιατί αυτό καταλαβαίνουμε εμείς οι 
απλοί πολίτες από κάτω. Σταματήστε αυτό το τροπάριο γιατί αυτοί τουλάχιστον που 
είναι υπάλληλοι σε υπηρεσίες, αμείβονται κι έχουν και άδεια από τις υπηρεσίες τους. 
Οποιος θέλει να προσφέρει βάζει κι από την τσέπη του. Νομίζω καταλάβατε πολύ 
καλά ποια είναι η θέση μου όσον αφορά αυτή την πρόταση. Είμαι αρνητικός, δεν 



βλέπω ότι μπορεί να γίνει γιατί πρέπει να δημιουργήσουμε υποδομές. Στην ιδέα δεν 
είμαστε αρνητικοί. Γιατί θα έρθουν εδώ οι τουρίστες; Γιατί είμαστε ωραίες 
προσωπικότητες ή γιατί είμαστε Ρόδος, Ζάκυνθος, Κεφαλονιά; Σας ανέφερα πέντε 
δέκα παραδείγματα στη δευτερομιλία μου τα οποία μπορούν να προσφέρουν προς 
αυτή την κατεύθυνση. Εάν βλέπουμε εμείς μόνο το τι θέλουμε τότε δυστυχώς θα 
μείνουμε στο «μόνο τι θέλουμε». Το ζήτημα είναι να βλέπουμε τι έχουμε και τι 
μπορούμε να αξιοποιήσουμε. 

Παυλίδης: Χρωστάω δύο απαντήσεις. Πρώτον, όλοι λένε ότι έχαναν αλλά την 
προηγούμενη τετραετία κάποιοι έπαιρναν δύο και τρεις μισθούς. Δεύτερον, αν ο κ. 
Σκουμπόπουλος δεν ήθελε να μ΄ έχει γιο να είναι σίγουρος πως εγώ δεν θα ήθελα να 
τον έχω ούτε τον πιο μακρινό μου συγγενή. Σ΄ αυτή την αίθουσα όμως δεν ήρθαμε να 
λέμε τέτοια πράγματα. Θεωρώ ότι έγινε μία πολύ καλή κουβέντα, ως προς την ιδέα 
δεν διαφωνεί κανένας, είμαι σίγουρος ότι κανένας δεν θέλει να απαξιώσει το 
διοικητικό συμβούλιο του Ξένιου Δία και θέλει να έρθει εκεί το θέμα να συζητηθεί 
και προφανώς θα έρθει ώριμο, με συγκεκριμένα ποσά ξανά στο Δημοτικό Συμβούλιο. 

Δήμαρχος: Να διευκρινίσω, γιατί μιλάμε για τα αυτονόητα και πραγματικά 
χάρηκα που ο κ. Ορφανίδης κατέβασε και μία ιδέα. Ο Αλιάκμονας είναι πράγματι ένα 
μέρος που μπορεί να απασχολήσει ή να γίνει αντικείμενο ενός θεματικού πάρκου. Ο 
πλούτος και η ζωή στο ποτάμι είναι  ένα θέμα για θεματικό πάρκο. Καταρχήν λοιπόν 
είναι ο χώρος και το ξαναείπα πως δεν κοστίζει τίποτα στο διοικητικό συμβούλιο να 
τον βρει. Αν δεν υπάρξει ο χώρος είναι σα να μη συζητάμε. Όπως και να έχει το θέμα 
μας ενδιαφέρει το ουσιαστικό ζήτημα. Κάτι τελευταίο γιατί προκλήθηκα. Να μη 
μιλούν για χάσιμο χρόνου και χρήματος όσοι μόλις αναλάβαμε ήρθαν πρώτοι για να 
διεκδικήσουν αυτά που τους χρωστούσε, εμμέσως πλην σαφώς, ο δήμος. 

Σκουμπόπουλος: Προτείνουμε να μην εγκριθεί επειδή δεν αναφέρεται το ποσό 
της ανάθεσης, δεν υπάρχει πίστωση στον προϋπολογισμό και δεν υπάρχει το σχέδιο 
της σύμβασης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Χ. Σκουμπόπουλου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, 
Ε. Γουναράς, Ι. Καλαϊτζίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της Δημάρχου;  

Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
Κ. Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου. 
 Κατά της εισήγησης ψήφισε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 12-10-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την ανάγκη ανάθεσης στη Δημοτική Επιχείρηση Τουριστικής Ανάπτυξης «Ο 
Ξένιος Δίας» εκτέλεσης των εργασιών διερεύνησης της σκοπιμότητας ίδρυσης 
θεματικού πάρκου στο Δήμο Βέροιας. 
3.- Ότι στους σκοπούς της παραπάνω δημ. επιχείρησης περιλαμβάνεται μεταξύ 
άλλων και η προβολή των τουριστικών ενδιαφερόντων του Δήμου και της ευρύτερης 
περιοχής με την συμμετοχή σε εκθέσεις, τη δημιουργία ιστοσελίδας στο διαδίκτυο, 
την παραγωγή ταινιών ή διαφημιστικών σποτ, την έκδοση ενημερωτικών εντύπων ή 
βιβλίων και γενικά τη χρησιμοποίηση όλων των παρεχομένων από τη σύγχρονη 
τεχνολογία μέσων και δυνατοτήτων προβολής κ.λ.π.. 
4.- Την πρόταση του δημ. συμβούλου Χ. Σκουμπόπουλου. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 93 και 268 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 



 
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει τη σύναψη σύμβασης για ανάθεση εκτέλεσης των εργασιών 

διερεύνησης της σκοπιμότητας ίδρυσης θεματικού πάρκου στο Δήμο Βέροιας, στη 
Δημοτική Επιχείρηση Τουριστικής Ανάπτυξης «Ο Ξένιος Δίας».  
 Β) Εξουσιοδοτεί την Δήμαρχο Βέροιας για την υπογραφή της σχετικής 
σύμβασης. 
 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  589 / 2007 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Β. Γιαννουλάκης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Παναγιωτίδης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Γ. Ορφανίδης 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Σ. Κρομμύδας   
 Η. Σοφιανίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
 Ι. Ταρασίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  29-10-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 


